
 

 

 
	  
	  
 
 
 
 
Den Haag,  2 januari 2017	  
 
Geachte voorzitter van de gemeenteraad,  
 
We hebben met belangstelling kennis genomen van uitspraken van burgemeester Van Aartsen 
op 1 januari j.l. Tijdens een interview met Omroep West heeft hij aangegeven het afsteken 
van consumentenvuurwerk verder aan banden te willen leggen. Hij geeft aan een totaalverbod 
op consumentenvuurwerk een serieus te nemen optie te vinden.1 De burgemeester pleit tevens 
voor een grondig debat over vuurwerk in de Nederlandse politiek in het voorjaar, in navolging 
van het pleidooi van Pieter van Vollenhoven om een debat te voeren over het afschaffen van 
consumentenvuurwerk. 
 
Onder verwijzing naar artikel 30 van het Reglement van Orde stellen de fracties van de Partij 
voor de Dieren en GroenLinks de volgende vragen: 
 

1. Op welke manieren is de burgemeester van plan het debat over een einde aan consu-
mentenvuurwerk te bevorderen? Graag een toelichting.  

Hoeveel meldingen zijn er bij de Haagse politie-eenheid binnengekomen die betrekking had-
den op overlast, hinder of schade door vuurwerk? Wat waren dit voor meldingen? Graag een 
toelichting. Het is op dit moment juridisch nog niet mogelijk de hele gemeente vuurwerkvrij 
te verklaren. Gemeenten mogen ervoor kiezen om een vuurwerkverbod in een bepaald gebied 
in te stellen, zo bepaalde de Raad van State (RvS) in december. Colleges van B&W zijn be-
voegd om grote vuurwerkvrije zones aan te wijzen.  
 

2. Ziet de burgermeester mogelijkheden n.a.v. de uitspraak van de RvS om wijken waar 
sprake is van veel overlast of het centrumgebied van Den Haag vuurwerkvrij te ver-
klaren? Zo nee, waarom niet? 

3.  Wat zouden verder stappen zijn die vanuit gemeenten genomen kunnen worden om de 
overlast van vuurwerk te beperken?  

4. Welke mogelijkheden ziet de burgemeester om in G4-verband te pleiten voor verder-
gaande restricties aangaande consumentenvuurwerk? Is de burgemeester hierbij bereid 
om het voortouw te nemen voor een actieve lobby vanuit G4-verband, wat uiteindelijk 
moet leiden tot een consumentenverbod? Zo, nee waarom niet? 

 
In Den Haag vindt elk jaar op initiatief van de burgemeester een professionele vuurwerkshow 
plaats aan de Hofvijver. Ook bij de Pier in Scheveningen heeft een vuurwerkshow plaatsge-
vonden 
                                                
1 http://www.omroepwest.nl/nieuws/3320016/Burgemeester-Van-Aartsen-wil-debat-over-
totaalverbod-op-consumentenvuurwerk 

Schriftelijke vragen stop het afsteken van 
consumentenvuurwerk 



 

 

 
5. Is de burgemeester bereid om samen met wijkverenigingen en andere betrokkenen  te 

komen tot meer locaties voor professionele vuurwerkshows, waar bewoners op veilige 
wijze kunnen genieten van vuurwerk? Graag een toelichting.  
 

Burgemeester Aboutaleb van Rotterdam heeft in 2014 namens de vier grote gemeenten al 
gepleit voor meer beleidsvrijheid voor gemeenten om het afsteken van vuurwerk te beperken.  
 

6. Is de burgemeester bereid bij overleg over vuurwerk met het kabinet aan te dringen op 
aanpassing van regelgeving met de mogelijkheid een gemeente volledig vuurwerkvrij 
te verklaren?  
 

 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Christine Teunissen   Arjen Kapteijns 
Partij voor de Dieren    GroenLinks  


